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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXII 

XXII Sesja w dniu 23 września 2020  

Obrady rozpoczęto 23 września 2020 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 19:41 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego otworzył XXII Sesje w dniu 23.09.2020 r. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady P. Janusz Kawalec poinformował, iż wpłynęły trzy wnioski w sprawie: 

- rezygnacji P. Artura Fojta z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wołowskiego, 

- rezygnacji P. Zbigniewa Skorupy z f. członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz  

- rezygnacja P. Anny Wróbel z f. członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

P. Jarosław Iskra odniósł się do pytania radnego K. Jeżyny odnośnie projektu uchwały 

procedowanego na posiedzeniu Komisji Budżetu, iż punkt nie zostanie wniesiony do 

porządku obrad dzisiejszej sesji. W najbliższym czasie zostaną wykonane czynności 

zawiązane z kaskadowym przekazaniem dróg gminom.   
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P. Kamil Jeżyna zapytał, czy zachowana jest procedura przekazania dróg oraz terminy? 

P. Wicestarosta Jarosław Iskra  - taką możliwość wskazują orzeczenia sądów 

administracyjnych. Nadto gminy należy poinformować 30 dni przed sesją na której będzie 

procedowana uchwała o przekazaniu dróg powiatowych.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad z rozszerzeniem o punkt przyjęcie rezygnacji z 

funkcji Wiceprzewodniczącego Rady P. Artura Fojta.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad z rozszerzeniem o przyjęcie rezygnacji Zbigniewa 

Skorupy z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad z rozszerzeniem o punkt przyjęcie rezygnacji z 

funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnej Anny Wróbel. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Przyjęcia proponowanego porządku obrad z rozszerzeniem o wybór Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu Wołowskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad o punkt uzupełnienie składu Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do następnego punktu.  

 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

P. Starosta Janusz Dziarski  - sprawozdania z  wykonania uchwał Rady Powiatu oraz 

działalności Zarządu między sesjami zostały przedstawione Radnym na piśmie. Wskazał, iż 

obecna sytuacja epidemiologiczna zw. z Covid-19 na terenie Powiatu Wołowskiego wygląda 

następująco: 102 osoby chore, 1 osoba hospitalizowana, 46 w kwarantannie. Aktualnie nie ma 

ogniska chorobowego na terenie powiatu wołowskiego. Zakończyły się wybory do 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wołowskiego, łącznie 17 osób otrzymało mandaty. Nadto 

Seniorzy z powiatu wołowskiego zaangażowali się w organizację wyborów do młodzieżowej 

rady.  

P. Bartosz Granat zapytał jak zakończyła się sprawa wnioskodawczyni, która chciała zabrać 

głos na poprzedniej sesji, a nie zebrała wystarczającej ilości głosów?  

P. Janusz Dziarski odpowiedział, iż spotkanie odbędzie się w najbliższym czasie. Temat 

powiatowej służby zdrowia, który interesuje wnioskodawczynię zostanie poruszony na 

dzisiejszej sesji.  

P. Michał Gołąb zapytał o temat współfinansowanie kosztów kanalizacji dla Stowarzyszenia 

„Niezwykła Kraina”. Czy to zadanie zostało zrealizowane? 

P. Janusz Dziarski odpowiedział, zadanie zostało zrealizowane. W oparciu o wymogi ustawy 

o finansach publicznych inwestycja ta nie mogła zostać sfinansowana z budżetu powiatu.  

P. Michał Gołąb dodał, iż podjęto uchwałę,  która nie została uchylona. Było podpisane 

porozumienie, gdzie Powiat Wołowski miał sfinansować w 50 % inwestycję wykonania 

kanalizacji. Czy Powiat Wołowski wywiązał się z tego porozumienia?  

P. Skarbnik -  nie było dofinansowania, gdyż Gmina Wołów nie wywiązała się z warunków 

umowy. Gmina była pisemnie informowana.  

P. Bartosz Granat zapytał w jakim zakresie gmina nie wywiązała się z warunków umowy?  

P. Jarosław Iskra odpowiedział, iż nie zostały spełnione warunki umowy. Między innymi w 

zakresie odbioru budowlanego.  
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P. Michał Gołąb dodał, iż dofinasowanie kanalizacji miało służyć również do uzbrojenia 

działek powiatu w tamtym rejonie. Poprosił o więcej szczegółów.  

P. Jarosław Iskra wskazał, iż odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  

P. Kamil Jeżyna zapytał o tryb pracy Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego?  

P. Starosta odpowiedział, iż sytuacja jest pod kontrolą. Można było się spodziewać wzrostu 

zachorowań przed rozpoczęciem roku szkolnego. Szkoły są dobrze przygotowane i zostały 

zaopatrzone w środki ochrony. Zajęcia odbywają się w trybie stacjonarnym. Nie są 

prowadzone zdalne zajęcia.  

P. Michał Gołąb zapytał, kto został obciążony kosztami drogi na budowę drogi dojazdowej do 

„Niezwykłej Krainy”? 

P. Starosta odpowiedział, iż droga została zrealizowana przez Powiat Wołowski. Natomiast 

Powiat wystąpił do Burmistrza Wołowa o przekwalifikowanie części działek pod 

budownictwo mieszkaniowe. Burmistrz Wołowa nie podjął żadnych dalszych działań. 

P. Michał Gołąb zapytał, czy Stowarzyszenie Osób Niepełnosprawnych w Wołowie zostało 

obciążone kosztami wykonania drogi?  

P. Starosta odpowiedział, iż droga została w 100 % sfinansowana przez Powiat Wołowski.  

P. Urszula Wojtyło poprosiła, aby odpowiedź do radnego P. Michała Gołębia została 

skierowana do wszystkich Radnych. Zapytała, czy został uporządkowany teren wokół 

„Niezwykłej Krainy”? Czy wykonany był przez Powiat, czy zewnętrzną firmę? Dodała, iż 

obecnie sytuacja związana z Covid-19 jest stabilna, ale czy jest plan „B” na wypadek 

wystąpienia ogniska zachorowań? Czy jest możliwość stworzenia izolatorium na terenie 

powiatu?  

P. Starosta zapewnił, iż odpowiednie służby działają. Odnośnie stworzenia miejsc dla 

chorych, to nie powiat decyduje o miejscach w szpitalach.  

P. Skarbnik – odniosła się do wypowiedzi radnej U. Wojtyło, iż warunki umowy nie zostały 

zrealizowane przez Gminę Wołów.   

P. Urszula Wojtyło odparła, że Radni powinni zostać o tym poinformowani.  

P. Skarbnik dodała, iż omawiając wykonanie budżetu za 2019 rok informowała radnych, że to 

zadanie nie zostało zrealizowane.  

K. Jeżyna – zapytał o informację w zakresie przebiegu Walnego Zgromadzenia Wspólników 

spółki medycznej „PCM”? 

P. Starosta – na zgromadzeniu wspólników nie było przedstawiciela Gminy Wołów. Z uwagi 

na brak wspólnika na posiedzeniu postanowiliśmy o zwołaniu kolejnego posiedzenia na 

06.10.2020 r. Rozmowy dotyczyły remontów, wniosku do Funduszu Inwestycji Lokalnych o 

środki finansowe na remont obiektów powiatowej spółki medycznej „PCM”.  
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P. Maciej Nejman wskazał, iż głównym założeniem powstania spółki „PCM” był kompromis 

między wspólnikami dot. elementarnych spraw spółki. Założeniem, było że spółka istnieje do 

momentu, kiedy nie będzie zmian lokalizacji oddziałów. Nie można przenosić oddziałów 

spółki bez zgody wszystkich wspólników.  

P. Starosta - kompromis zależał od finansowania spółki przez wspólników. Powiatowa służba 

zdrowia funkcjonuje.  

P. B. Granat – wskazał, iż sprawa dotyczy planowanego przeniesienia oddziału wewnętrznego 

szpitala z Wołowa do Brzegu Dolnego. Zaapelował o rozmowę z trzecim udziałowcem.  

P. Maciej Nejman - zapytał o działania zmierzające do wyceny przychodni? Czy została 

wysłana odpowiedź gminom w sprawie przekazania przychodni? 

P. Janusz Dziarski odpowiedział, iż odpowiedź została udzielona. Na posiedzeniu Zarządu 

członkowie byli przeciwni sprzedaży budynków przychodni Gminie Brzeg Dolny i Gminie 

Wołów.  

P. Zbigniew Posacki - Zarząd nie zajął stanowiska w sprawie. Były to rozmowy prywatne.  

P. Starosta odparł, iż nie podejmowali takiej decyzji, ale były prowadzone rozmowy na 

posiedzeniu Zarządu. Stanowisko wszystkich członków zarządu było jednoznacznie 

negatywne. 

P. Zbigniew Posacki odniósł się do skanu pisma w lokalnej prasie, gdzie napisano, iż 

podejmowano stanowisko Zarządu. Nie było otwarcie zadanego pytania kto jest „za” a kto 

„przeciw”.  

P. Starosta odpowiedział, iż wszyscy członkowie wyrazili negatywne zdanie. Jest to zawarte 

w protokołach.  

P. Kamil Jeżyna dodał, iż protokoły z posiedzeń Zarządu są odrębnym tematem, ponieważ nie 

są przyjmowane przez Zarząd od ponad roku.  

P. Michał Gołąb zaznaczył, iż ostatni protokół na BIP z Zarządu jest z kwietnia ubiegłego 

roku.  

P. Maciej Nejman poprosił, aby przygotować stanowisko Zarządu.  

P. Bartosz Granat dodał, iż też zauważył brak publikowanych protokołów.  

P. Stanisław Jastrzębski przypomniał głos p. Józefa Szumilasa, aby wrócić do porządku 

obrad.  

 

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Wołowie za 2019 rok. 

 

P. Małgorzata Tkaczyk Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wołowie 

przedstawiła sprawozdanie za 2019 rok.  
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P. Anna Wróbel zapytała czy rodziny, które zostały powołane przez Sąd to te same rodziny 

czy nowe? Jak wygląda poszukiwanie rodzin zastępczych na terenie powiatu? 

P. Małgorzata Tkaczyk odpowiedziała, iż są to inne rodziny. Znalezienie nowych rodzin jest 

to problem ogólnopolski, ponieważ jest mało chętnych.  

P. Anna Wróbel zapytała, ile wynosi koszt terapii przestępczości domowej? Nie pojawiła się 

również informacja o ilości założonych niebieskich kart w 2019 r.?  

P. Małgorzata Tkaczyk odpowiedziała, iż w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w 

Wołowie nie została założona żadna niebieska karta.  

 

7. Zapoznanie się ze sprawozdaniem Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej typu 

Socjalizacyjnego w Wołowie za 2019 r. 

P. Anna Janus przedstawiła sprawozdanie Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej typu 

Socjalizacyjnego w Wołowie za 2019 rok.  

P. Kazimierz Pakulski dodał, iż była koncepcja założenia drugiej placówki. Czy jest taka 

potrzeba?  

P. Anna Janus odpowiedziała, iż na dzień dzisiejszy nie jest potrzebna.  

8. Informacja na temat funkcjonowania Zespołu Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych 

„Wiosna” w Krzydlinie Małej. 

 

S. Małgorzata Wójcik przedstawiła informacje na temat funkcjonowania Zespołu Placówek 

Opiekuńczo – Wychowawczych „Wiosna” w Krzydlinie Małej.  

P. Przewodniczący Janusz Kawalec zapytał o ilość dzieci zapoznawanych z obowiązkami 

domowymi? Czy starsze dzieci borą udział w przygotowaniu posiłków?  

S. Małgorzata Wójcik odpowiedziała, iż w większości są to małe dzieci. Jest tez grupa 

szkolna, która ma obowiązek sama sobie przygotować posiłki. Dzieci uczestniczą w 

dyżurach, zmywają naczynia, porządkują wspólne pomieszczenia.  

P. Janusz Kawalec dodał, niezwykle istotne jest przygotowywanie dzieci do samodzielności.  

S. Małgorzata Wójcik odpowiedziała, iż dzieci bardzo lubią brać udział w różnych zajęciach 

kulinarnych.  

P. Urszula Wojtyło dodała, iż jest mieszkanką Krzydliny Małej i jest naocznym świadkiem 

funkcjonowaniem Zespołu Placówek – Opiekuńczo Wychowawczej. Siostry są 

organizatorami wielu inicjatyw.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy w obradach.  
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9. Informacja Prezesa Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie sp. z o.o. na temat 

bieżącej działalności spółki. 

 

P. Prezes Piotr Burdach przedstawił informację na temat bieżącej działalności spółki 

Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie.   

P. Maciej Nejman zapytał, ile wynosi strata narastająco? Czy został uruchomiony respirator 

dostarczony przez Gminę Wołów? Czy obietnica podniesienia płac na rehabilitację została 

spełniona?  

P. Piotr Burdach odpowiedział, iż była to strata narastająca. Respirator został uruchomiony, 

kilka tygodni temu dotarła sprężarka do tego typu respiratora. Wskazał, iż trudno odnieść się 

do deklaracji płacowych czynionych zanim został prezesem spółki. W spółce nie miały 

miejsca podwyżki prócz tych, które wynikają z ustawy o płacy minimalnej. W dobie pandemii 

najważniejsze jest, aby utrzymać etaty pracowników.  

P. Maciej Nejman zapytał, kiedy jest planowane przeniesie oddziału wewnętrznego?    

P. Piotr Burdach odpowiedział, iż bardziej prawdopodobny termin to pierwszy kwartał 

przyszłego roku z uwagi na stan pandemii.  

P. Urszula Wojtyło zapytała o przychody ze sprzedaży netto spółki, płynność spółki oraz ilość 

zadeklarowanych pacjentów w obu przychodniach? 

P. Prezes Piotr Burdach - przychody w obu przychodniach za pierwsze półrocze 2019 r. to ok. 

13 mln zł. Za pierwsze półrocze 2020 ok. 12 mln zł.  Spółka utrzymuje płynność finansową, 

reguluje zobowiązania publiczno-prawne i wobec pracowników. W obu przychodniach jest 

około 14.000 pacjentów.  

P. Anna Wróbel zapytała o analizę ruchu pacjentów w przychodniach? Jakie działania 

podejmuje „PCM”, aby przychodnie miały lepszą ofertę na usługi medyczne? Zapytała o 

formę  teleporad w przychodni dziecięcej w Wołowie, gdzie trudno o dostęp do lekarza?  

P. Piotr Burdach odpowiedział, iż na dzień dzisiejszy nie dysponuje danymi, lecz wszystkie 

dane są sporządzane. Z uwagi na stan epidemii ruch jest znacznie mniejszy. Teleporady są 

rozwiązaniem systemowym. Są to wytyczne Ministra Zdrowia, Głównego Inspektora 

Sanitarnego. To kwestia bezpieczeństwa personelu medycznego. „PCM” nie jest zamknięty 

całkowicie dla pacjentów. Dodał, iż bardzo chciałby zbudować konkurencyjną ofertę dla 

innych przychodni.  

P. Stanisław Jastrzębski zapytał, czy w umowie spółki jest zapis o tym, iż o wszelkich 

zmianach organizacyjno- strukturalnych decydują wspólnicy przez jednomyślność? Czy jest 

zapis w umowie spółki, iż podział na oddziały który dziś funkcjonuje ma trwać aż do końca 

istnienia Powiatowego Centrum Medycznego? Czy jakakolwiek zmiana może doprowadzić  

do upadłości spółki? Czy jeden ze wspólników jest oszukiwany?  

P. Piotr Burdach odpowiedział, iż nie. W umowie spółki pewne kwestie wymagają 

jednomyślności wspólników, aczkolwiek nie jest wymagana jednomyślność w zakresie 

organizacji, lokalizacji danych obszarów. Żaden ze wspólników nie jest oszukiwany.  
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P. Urszula Wojtyło zapytała, czy jest przewidywane stworzenie izolatorium na wzrost 

zarażonych na Covid-19?  

P. Piotr Burdach odpowiedział, iż organizacja w okresie pandemii jest nieprzewidywalna, 

dostosowujemy się do zaleceń wojewody dolnośląskiego.  

P. Bartosz Granat zapytał w kwestii przewidywanej straty na 2020 rok około 4.000.000 zł, 

Czy wówczas było brane pod uwagę odwieszenie oddziału ginekologiczno-położniczego w 

miesiącu styczniu? Kto podjął decyzję o zawieszeniu oddziału? Nadto zwrócił się o przesłanie 

prezentacja do radnych.  

P. Piotr Burdach odpowiedział, iż było szacowane odwieszenie oddziału ginekologiczno-

położniczego. Procedura zamknięcia realizowana na podstawie ustawy o działalności 

leczniczej. Prezentacja zostanie wysłana wszystkim radnym. Dodał, iż poprzednia prezentacja 

nie została wysłana, gdyż autorem był lekarz kontraktowy, który nie wyraził zgody na 

udostępnienie.   

P. Maciej Nejman zapytał jakie są plany zagospodarowania przestrzeni po przeniesieniu 

oddziału wewnętrznego?  

P. Piotr Burdach odpowiedział, iż odpowiedź na pytanie jest zawarte w planie restrukturyzacji 

spółki.  

P. Anna Wróbel zapytała, co dalej ze świąteczną i nocną opieką zdrowotną?  

P. Piotr Burdach odpowiedział, iż plan restrukturyzacji zabezpiecza całodobową opiekę 

zdrowotną. Nocna i świąteczna opieka zdrowotna odbywa się w Wołowie.  

P. Urszula Wojtyło zapytała jeśli nastąpi przeniesienie oddziału do Brzegu Dolnego to wtedy 

sale zostaną przygotowane pod zakażone osoby na Covid-19? 

P. Prezes Piotr burdach odpowiedział, iż tak. Zawsze jest to pacjent internistyczny.  

 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/115/19 

Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok. 

 

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Zmiana budżetu zakłada: 

 

1. zwiększenie planowanych dochodów o 589.520,50 zł, w tym: 

 dochodów bieżących o 41.087,50 zł, w tym:  dotacji celowej w ramach programów 

finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w 

art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy o 20.778,50 zł,  

 dotacyjnych dochodów majątkowych o 548.433,00 zł, 

 

2. zwiększenie planowanych wydatków o 56.087,50 zł, w tym: 
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 wydatków  bieżących o 50.087.50 zł, w tym:  wydatków w ramach programów 

finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w 

art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy o 20.778,50 zł. 

 

Powyższa zmiana ma wpływ na zmniejszenie  o 533.433,00 zł,  planowanego deficytu, który 

po zmianie wynosi 2.246.298,00 zł.  Źródłem finansowania deficytu będą: 

 przychody z wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy w kwocie 

727.333,21 zł, (zmniejszenie o 3.433,00 zł), 

 przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu,  

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz 

wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i dotacji na 

realizację programów i projektów finansowanych z udziałem tych środków w wysokości 

948.964,79.zł,  

 przychody z tytułu kredytów i pożyczek długoterminowych  w wysokości 570.000,00 zł, 

(zmniejszenie o 530.000,00 zł).  

 

Planowane przychody po zmianie wynoszą 4.246.298,00 zł, na które składają się:   

 wolne środki w wysokości  1.327.333,21 zł,  (zmniejszenie o 3.433,00 zł),  

 przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu,  

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz 

wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i dotacji na 

realizację programów i projektów finansowanych z udziałem tych środków w wysokości 

948.964,79.zł, 

 przychody z tytułu planowanego kredytu w kwocie  1.970.000,00 zł, (zmniejszenie o 

530.000,00 zł).   

 

Planowane rozchody z tytułu wykupu obligacji nie zmieniły się i wynoszą 2.000.000,00 zł.  

 

Zmiany budżetu obejmują n/w działy: 

 

Dział 600 Transport i łączność 

 

Rozdział 60095 Pozostała działalność/ Rozdział 75618 Wpływy z innych opłat stanowiących 

dochody jednostek samorządu terytorialnego na podstawie ustaw 

 

Zwiększa się budżet po stronie dochodów i wydatków o 1.000,00 zł, z przeznaczaniem na 

zadania nałożone na Powiat z dniem 01.08.2020 r. na mocy przepisów ustawy o Rejestracji 

jachtów i innych jednostek pływających o długości do 24 m.  

 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

 

Rozdział 75411 – Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej 

 

Na podstawie planowanych umów zwiększa się budżet po stronie dochodów dotacyjnych 

majątkowych o 15.000,00 zł, (w tym: z Gminy Brzeg Dolny 10.000,00 zł oraz  Gminy 

Wińsko 5.000,00 zł), z przeznaczeniem na dofinansowanie do zakupu skokochronu na 

potrzeby Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  w Wołowie. 
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Dział  758 Różne rozliczenia 

 

Rozdział  75818-  Rezerwy celowe i ogólne  

 

Zwiększa się rezerwę ogólną o 15.000,00 zł.  

 

Dział 758 Różne rozliczenia/ Dział 801 Oświata i wychowanie 

   

Rozdział 75801 Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego/ 

Rozdział 80102 Szkoły podstawowe specjalne 

  

Na podstawie informacji Ministra Finansów (pismo nr ST5.4751.4.2020.1p) zwiększa się 

budżet o 19.309,00 zł, tytułem części oświatowej subwencji  ogólnej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy 

programowej z przedmiotów przyrodniczych w Zespole Szkół Specjalnych i Placówek 

Oświatowych w Wołowie.   

 

Rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe 

 

Na podstawie wykonania zwiększa się budżet po stronie dochodów majątkowych o 

533.433,00 zł, w ramach otrzymanych  środków z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Środki wykorzystane zostaną w 2021 r. jako  współfinansowanie do planowanych 

inwestycji w zakresie modernizacji budynków powiatowych. 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

 

Rozdział 80195 Pozostała działalność   

 

Po stronie dochodów  i wydatków bieżących  zwiększa się budżet o 20.778,50 zł, tytułem  

dotacji celowej w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich oraz 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy   

 

Powyższą zmianę dokonano na podstawie planowanej umowy na realizację projektu  pn. 

„Rozwój kształcenia zawodowego w Powiecie Wołowskim – edycja 2”  finansowanego  w 

ramach    Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego na lata 2014-

2020, Os Priorytetowa: 10 Edukacja, Działanie: 10.4 Dostosowanie systemów kształcenia i 

szkolenia zawodowego do potrzeb rynku pracy, Poddziałanie: 10.4.1. Dostosowanie 

systemów kształcenia i szkolenia zawodowego do potrzeb rynku pracy – konkursy 

horyzontalne. 

Projekt realizowany będzie do 2022 roku w 3 szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Wołowski tj.: Zespole Szkół Zawodowych w Wołowie, Zespole 

Szkół Zawodowych w Brzegu Dolnym oraz Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego w Wołowie.  

Łączna wartość projektu wynosi  3.655.148,50 zł, w tym:  

 dofinansowanie projektu 3.106.876,22 zł, 

 wkład Powiatu Wołowskiego 483.272,28 zł, w tym:  wkład pieniężny 367.612,28 zł, 

wkład rzeczowy – udostępnienie sal  115.660,00 zł,    

 wkład własny rzeczowy pracodawcy 65.000,00 zł.  

 

Planowany budżet Powiatu w okresie realizacji przedstawia się następująco: dochody 

3.106.876,22 zł, wydatki 3.474.488,50 zł, z tego:    
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  2020 r.  planowane dochody dotacyjne  20.778,50 zł, planowane wydatki   20.778,50 zł, 

w tym: wkład Powiatu Wołowskiego 2.900,00 zł, w tym: wkład pieniężny 0,00 zł, wkład  

rzeczowy 2.900,00 zł,  

  2021 r.  planowane dochody dotacyjne   2.569.760,82 zł, planowane wydatki   

2.772.133,10 zł, w tym: wkład Powiatu Wołowskiego 285.336,28 zł, w tym: wkład 

pieniężny 202.372,28 zł, wkład rzeczowy  82.964,00 zł, 

 2022 r.  planowane dochody dotacyjne 516.336,90 zł, planowane wydatki   681.576,90 zł, 

w tym: wkład Powiatu Wołowskiego 195.036,00 zł, w tym: wkład pieniężny 165.240,00 

zł, wkład rzeczowy  29.796,00 zł.  

 

Głównym celem projektu jest lepsze dostosowanie oferty edukacyjnej szkół zawodowych z 

terenu Powiatu Wołowskiego do potrzeb rynku pracy, ułatwienie przechodzenie z etapu 

kształcenia do etapu zatrudnienia oraz wzmocnienie systemów kształcenia i szkolenia i ich 

jakości, w tym poprzez mechanizmy prognozowania umiejętności, dostosowania programów 

nauczania oraz tworzenia i rozwoju uczenia się poprzez praktyczną naukę zawodu 

realizowaną w ścisłej współpracy z pracodawcami.     

 

P. Kamil Jeżyna odparł, iż opinia komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska 

jest pozytywna.  

 

P. Anna Wróbel zapytała o dotację dla szkół?  

 

P. Skarbnik odpowiedziała, iż zostało przyznane dofinansowanie w kwocie 3.107.000 zł.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/115/19 Rady 

Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, 

Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Michał Gołąb, Bartosz Granat, Kamil Jeżyna, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski 

 

 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

P. Kamil Jeżyna odparł, iż opinia Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska 

jest pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna 

Wróbel  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Michał Gołąb, Bartosz Granat, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Urszula Wojtyło 

BRAK GŁOSU (1) 

Wacław Kwiek  

 

12. Rozszerzenie {Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wołowskiego}. 

 

P. Artur Fojt poprosił o przyjęcie rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Wołowskiego jednocześnie podziękował wszystkim za okres pracy, w którym pełniona była 

funkcja.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenie{Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji z f. 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wołowskiego P. Artura Fojta z dniem 23.09.2020 r. }..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

13. Rozszerzenie {Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i 

odwołania z f. członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zbigniewa Skorupy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenie {Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i odwołania z 

funkcji Członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zbigniewa Skorupy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 
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Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

14. Rozszerzenie {Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i 

odwołania z funkcji Członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnej Anny Wróbel. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenie {Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i odwołania z 

funkcji Członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnej P. Anny Wróbel. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

 

15. Wybór Członka Zarządu Powiatu Wołowskiego: 

 

a) wybór Komisji Skrutacyjnej w celu przeprowadzenia głosowania tajnego nad wyborem 

Członka Zarządu. 

 

P. Michał Gołąb zgłosił P. Bartosza Granata jako członka Komisji Skrutacyjnej.  

 

P. Bartosz Granat wyraził zgodę i jednocześnie zgłosił P. Kamila Jeżynę.  

 

P. Kamil Jeżyna wyraził zgodę.  

 

P. Artur Fojt zgłosił P. Jarosława Iskrę jako członka do Komisji Skrutacyjnej.  

 

P. Jarosław Iskra wyraził zgodę.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wybór Komisji Skrutacyjnej w celu przeprowadzenia głosowania tajnego nad wyborem 

Członka Zarządu. Komisja w składzie P. Bartosz Granat, Kamil Jeżyna oraz Jarosław Iskra i 

zamknięcie składu komisji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 
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Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

P. Kamil Jeżyna złożył wniosek o utrzymanie składu Komisji Skrutacyjnej.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek Kamila Jeżyny o utrzymanie składu komisji skrutacyjnej do kolejnych wyborów 

tajnych w dniu dzisiejszym. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

b) przedstawienie kandydatury na Członka Zarządu. 

 

Starosta Janusz Dziarski przedstawił kandydaturę radnej P. Anny Wróbel. To wieloletnia 

radna z doświadczeniem samorządowym. Drugi kandydat to P. Artur Fojt, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego. Osoba oddana Powiatowi Wołowskiemu.  

 

P. Przewodniczący zapytał, czy P. Anna Wróbel zgadza się kandydować na Członka Zarządu?  

 

P. Anna Wróbel wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

P. Przewodniczący zapytał czy P. Artur Fojt wyraża zgodę na kandydowanie na Członka 

Zarządu? 

 

P. Artur Fojt wyraził zgodę przedstawił swoją kandydaturę. 

 

P. Bartosz Granat złożył wniosek formalny w sprawie ogłoszenia przerwy w obradach w 

związku przedyskutowaniem kandydatur w Klubie Radnych.  

 

P. Maciej Nejman dodał, iż Klub Radnych chce wysłuchać prezentacji kandydatów na 

Członków Zarządu, aby podjąć wspólną decyzję.  

 

P. Anna Wróbel jest doktorem nauk politycznych. Od 15 lat zajmuje się samorządem w 

praktyce jak i w teorii. Na co dzień jest nauczycielem i doradcą metodycznym. Głównym 

priorytetem jest oświata. Natomiast drugim problemem jest służba zdrowia w Powiecie 

Wołowskim.  

 

P. Artur Fojt z wykształcenia jest magistrem administracji. W 2014 roku ukończył stacjonarne 

studia prawa. W 2013 r. P. Artur rozpoczął stacjonarne studia doktoranckie w specjalizacji 

prawo administracyjne, materialne i procesowe oraz postępowanie egzekucyjne w 

administracji. Od 2016 r. jest również aplikantem notarialnym w Izbie Notarialnej we 
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Wrocławiu. Jako członek będzie zabiegał o współpracę z przedstawicielami Gmin 

wchodzących w skład powiatu. 

 

P. Maciej Nejman zapytał, czy P. Artur Fojt jest za wyjściem Gminy Wińsko z Powiatu 

Wołowskiego i przyłączeniem do Powiatu Lubińskiego? Czy P. Anna Wróbel jako 

przedstawiciel Gminy Wołów jest za przeniesieniem oddziału wewnętrznego szpitala do 

Brzegu Dolnego?  

 

P. Artur Fojt odpowiedział, iż jest za tym, aby Powiat Wołowski reprezentował interesy 

Gminy Wińsko, Gminy Wołów i Gminy Brzeg Dolny.  

 

P. Anna Wróbel odpowiedziała, iż nie jest za tym, aby szpital został przeniesiony do Brzegu 

Dolnego. Jest za tym, aby mieszkańcy Powiatu posiadali szpital.  

 

Ogłoszono 15 minut przerwy.  

 

c) głosowanie i ogłoszenie wyników. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej P. Jarosław Iskra przedstawił zasady głosowania.  

Przystąpiono do głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej P. Jarosław Iskra przedstawił wyniki głosowania. 12 

głosów „za”, 4 głosy „przeciw” i 1 „wstrzymujący się”. Komisja stwierdziła, iż P. Anna 

Wróbel została wybrana na Członka Zarządu Powiatu Wołowskiego.  

 

Uchwała w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Wołowskiego P. Anna Wróbel została 

podjęta.  

 

 

16. Wybór Członka Zarządu Powiatu Wołowskiego: 

 

a) wybór Komisji Skrutacyjnej w celu przeprowadzenia głosowania tajnego nad wyborem 

Członka Zarządu. 

 

Na wniosek P. Kamila Jeżyny Komisja Skrutacyjna zostaje utrzymana.  

 

b) przedstawienie kandydatury na Członka Zarządu. 

 

Kandydatem na Członka Zarządu jest P. Artur Fojt.  

 

c) głosowanie i ogłoszenie wyników. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej P. Jarosław Iskra przedstawił wyniki głosowania. 

Głosów 15 „za”, głosów 2 „przeciw”, brak głosów „ wstrzymujących się”. 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, iż P. Artur Fojt Został wybrany na Członka Zarządu Powiatu 

Wołowskiego.  

P. Przewodniczący Janusz Kawalec stwierdził, iż uchwała w sprawie wyboru P. Artura Fojta 

na Członka Zarządu Powiatu Wołowskiego została podjęta.  
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P. Artur Fojt podziękował za wzięcie udziału w głosowaniu oraz za obdarzone zaufanie.  

 

17. Rozszerzenie {Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wołowskiego}. 

 

P. Stanisław  Jastrzębski zgłosił kandydaturę P. Zbigniew Skorupy na Wiceprzewodniczącego 

Powiatu Wołowskiego. Rekomendacja jest zbędna. To wieloletni radny.  

 

P. Zbigniew Skorupa wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
zamknięcie listy kandydatów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski,  Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej P. Jarosław Iskra przedstawił wyniki głosowania 10 

głosów „za”, 1głos „przeciw”, 5 głosów’ wstrzymujących się”, 1 głos „nie ważny”. 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, iż P. Zbigniew Skorupa został wybrany na 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wołowskiego.  

 

18. Rozszerzenie {Uzupełnienie składu komisji skarg, wniosków i petycji}. 

 

P. Stanisław Borkowski podziękował P. Annie Wróbel oraz P. Zbigniewowi Skorupie za 

owocną pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

 

P. Zbigniew Skorupa zgłosił kandydaturę P. Stanisława Jastrzębskiego na członka komisji.  

 

P. Stanisław Jastrzębski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Zamknięcie listy kandydatów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

Głosowano w sprawie: 
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W sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Rozszerzenie o kandydaturę p. Stanisława Jastrzębskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Jeżyna, Urszula Wojtyło 

 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

P. Janusz Kawalec poinformował, iż od ostatniej sesji wpłynęły 3 interpelacje. Dwie złożone 

przez P. Macieja Nejmana w sprawie dróg w Lubiążu. Została wysłana odpowiedź. Trzecią 

interpelację złożył P. Michał Gołąb w sprawie „Memoriału Gór Kocich” na którą została 

udzielona odpowiedź.  

 

P. Urszula Wojtyło złożyła interpelację na ręce P. Przewodniczącego. Interpelacje dotyczą 

Drogi Marii Kurie-Skłodowskiej w Wołowie na wprowadzenie ograniczeń w ruchu, ponieważ 

ostatnio miało tam miejsce potrącenie dziecka.  

 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

P. Bartosz Granat poprosił, aby przypilnować opublikowania protokołów z Zarządu Powiatu 

Wołowskiego.  

 

P. Urszula Wojtyło złożyła wniosek do budżetu Powiatu Wołowskiego.  

 

P. Zbigniew Posacki zabrał głos w sprawie uchwały przekazania dróg, aby otrzymać przepisy 

prawne na ten temat.  

 

P. Maciej Nejman zapytał, czy jest opcja tajnego głosowania na e-sesji? 

 

21. Wolne głosy, komunikaty. 

 

Brak głosów w dyskusji.  

 

22. Zakończenie obrad. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 
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Przygotował(a): Marta Drabik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


